
Jægerrådet Holstebro                                  Idom d. 10.09.2018 

 

Referat af bestyrelsesmøde d. 4.september 2018 

 

Afbud: Lars Brask 

 

Dagsorden: 

1. Fastlæggelse af Jægerrådets Årsmøde 

2. Tilbud om foredragsaften 

3. Bekæmpelse af mårhund 

4. Orientering fra kredsbestyrelsen 

5. Evt. 

 

 

Ad 1: 

Der blev truffet følgende beslutninger: 

Mødet afholdes i Sergentmessen på kasernen d. 30.1.2019. Ejvind aftaler det praktiske med 

kasernen samt aftaler ordstyrerjobbet med Ole Clausen. 

Frank koordinerer med kredsformand, hjortevildtsudvalgsformand og Norbert Ravnsbæk. 

Anders indrykker indbydelse i medlemsbladet under foreningsmeddelelser.  Indrykkes i nov. dec. 

og januar. 

 

Ad 2: 

Det besluttedes ikke at tage imod tilbuddet om foredragsaften fra HUNTVENTURE. 

 

 Ad 3: 

Fra flere sider forlyder det, at bestanden af mårhunde er øget. Det er derfor besluttet at 

organisere/koordinere det arbejde.  

Hertil vil vi søge Holstebro kommune om et beløb svarende til det, der er bevilget i andre 

kommuner. 

Beløbet skal bruges til indkøb af materiel, så som kameraer, fælder m.m. 

Rita tager ansøgning med til næste møde i Grønt Råd. 

 

Ad 4: 

Frank orienterede om sidste kredsbestyrelsesmøde. Han oplyste blandt andet at kredsen har 

udpeget Linda Nielsen, Viborg og Lar Kr. Rejkær, No til en arbejdsgruppe, som skal arbejde med 

forslag til den fremtidige struktur. 

 



Ad 5:  

Den nye datalov blev kort berørt. Vi er af den opfattelse, at vi er dækket ind under de tiltag 

Jægerforbundet har foretaget. Vi har ingen registre over medlemmerne, men anvender 

udelukkende data stillet til rådighed af Jægerforbundet. 

 

Referat: Anders E. Christensen. 

 

 

 


